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Jag tycker att en Marsexpedition skulle kunna bli som 

månlandningarna för en ny generation. Mer än så, detta är ett 

otroligt och fantastiskt mål! Mars skulle kunna bli början av 

mänsklighetens nästa fas. 

En expedition kommer att inspirera så många människor och leda till nya 

uppfinningar. Jag tycker att det utgör vårt mänskliga öde att göra det. En 

Marsexpedition skulle föra oss närmare varandra som art och ge oss ett 

gemensamt mål.

Fakta: Många välkända och framgångsrika naturvetare och ingenjörer 

inspirerades av att se månlandningarna när de var barn.

Utgångspunkt: Rymdkapplöpningen genererade flera biprodukter – 

teknologier som utvecklats för rymdprogrammet men som sedan har visat 

sig vara nyttiga även på jorden.

Fråga: Ska vi verkligen bara sitta här på jorden när det finns ett helt 

universum att utforska därute?


